
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 16. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 317
Maabjerg Bioenergi har tilsendt ministeren et materiale, hvoraf fremgår, at der
nu behøves et årligt forbrug på 20 mio. kr. for at realisere en dansk produktion
af 2G bioethanol. Er ministeren enig i, at behovet nu er en årlig ordning på 20
mio. kr., og vil regeringen afsætte 20 mio. kr. til en sådan ordning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 27. juni 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand
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